
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 16. september 2020 

 

Tilstede: Jan, Bent, Ulla, Hanne, Bjerne 

 

Referent Hanne 

 

1. Konstituering i bestyrelsen 

Formand: Jan Røjen 

Næstformand: Bent Andersen 

Sekretær: Hanne Rungø 

  

2. Lys i Toftevænget 

Der blev besluttet, at der skal laves parklamper v. tørreskur. 

 

3. Evt. 

Der er stadig utilfredshed med rengøringen i Åbo. Der er IKKE gjort rent i et ½ år. 

Jan tager det op i næste møde med hovedbestyrelsen. 

Bestyrelsen er stærkt forundret over, at der ikke er sket noget – trods adskillelige henvendelser fra 

beboere og fra medlemmer af afdelingsbestyrelsen. 

 

Kunne der fejes på p-pladserne i Åbo. Bærer præg af sand og lign. Evt. efter opsætning af hegn. 

 

Pkt. 16 i husorden – kunne det ikke laves til et skilt der hænges op i alle vaskerierne i afd. 24? 

 

Gør man noget ved muldvarper – sådan generelt? 

 

 

 

 


